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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:206 Synen på beskattning enligt energiinnehåll i stället för volym

I en tidigare fråga ställde jag frågan till regeringen om regeringen anser att 
beskattning på energi i drivmedel borde utgå ifrån just energi i stället för volym 
och i så fall vad regeringen gör för att förändra så att så blir fallet.

Svaret från Elisabeth Svantesson ger dock enbart en redogörelse för att det 
nuvarande energiskattedirektivet förutsätter en beskattning av drivmedel utifrån 
volymenhet och inte utifrån energiinnehåll. Det var dock inte en redogörelse för 
nuläget min fråga avsåg.

Jag och alltför många med mig är smärtsamt medvetna om nuläget. 
Centerpartiet har därför länge drivit frågan om att övergå till en 
energibeskattning i stället för volymbeskattning.

Det min fråga avsåg var inte nuläget utan om regeringen tycker att nuläget är en 
rimlig ordning och om man gör något för att förändra nuläget. Ett bra exempel 
på det hade ju varit att ministern lyfte problematiken i diskussioner med sina 
kollegor i Bryssel i syfte att förändra energiskattedirektivet.

Jag ställer därför återigen frågan till finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Anser regeringen att energibeskattningen bör utgå ifrån det verkliga 
energiinnehållet i stället för volym, och på vilket sätt avser man i så fall att 
arbeta för att ändra lagstiftningen?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-02
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


